

Keahlian Hilton Dining Asia Pacific untuk Pemegang Kad Kredit AmBank / Kad Kredit-i AmBank Islamic (“Program”)

Terma dan Syarat

Terma dan syarat di sini ('Terma dan Syarat') adalah tambahan kepada dan untuk dibaca bersama dengan perjanjian kad kredit dan kad kredit-i ("Kad") AmBank (M) Berhad ("AmBank") dan AmBank Islamic Bank Berhad ("AmBank Islamic Bank") (secara kolektif dirujuk sebagai "Bank") yang mentadbir penggunaan Kad dikeluarkan oleh pihak Bank. Sekiranya terdapat sebarang percanggahan atau ketidakseragaman di antara Terma dan Syarat ini dan Perjanjian Kad, Terma dan Syarat ini akan berkuatkuasa setakat berkaitannya dengan Program.

Definisi

Kecuali di mana konteks diperlukan, atau dinyatakan di dalam Terma dan Syarat ini, semua perkataan, nama dan ekspresi yang ditakrifkan di dalam Perjanjian Kad, apabila digunakan atau dirujuk dalam Terma dan Syarat ini, hendaklah mempunyai maksud yang sama seperti yang dinyatakan di dalam Perjanjian Kad.

- 1) Program ini ditawarkan untuk langganan kepada semua Pemegang Kad Platinum Prinsipal dan Tambahan AmBank / AmBank Islamic Bank dan ke atas yang mana akaun Kad berada dalam keadaan baik (tiada tunggakan pembayaran atau dibatalkan atas apa jua alasan). Setiap Pemegang Kad layak untuk satu kad keahlian Hilton bagi setiap langganan.
- 2) Untuk mendaftar dalam Program ini, Pemegang Kad boleh mendaftar di <https://hiltondiningapac.com/ambank>. Selepas permohonan dihantar, pihak Bank akan mengambil tujuh (7) hari untuk menyemak dan meluluskan permohonan keahlian Program. Selepas permohonan keahlian Program berjaya, Hilton seterusnya akan menghantar E-mel Selamat Datang kepada Pemegang Kad dimana Pemegang Kad harus memuat turun aplikasi mudah alih keahlian mereka menerusi pembekal terpilih (iOS - App Store, Android - Google Play).
- 3) Untuk layak menikmati keahlian percuma dan kelebihan yang ditawarkan di bawah Program ini, setiap Pemegang Kad yang telah berjaya mendaftarkan diri untuk Program ini dikehendaki untuk berbelanja runcit terkumpul sebanyak minimum RM30,000 (Ringgit Malaysia Tiga Puluh Ribu Sahaja) (tidak termasuk Pindahan Baki, Pendahuluan Tunai dan transaksi "Quick Cash") dalam tempoh satu (1) tahun dari tarikh pendaftaran keahlian Program berjaya dilakukan. Di dalam situasi di mana Pemegang Kad tidak memenuhi keperluan yang dinyatakan di atas, Pemegang Kad dengan ini bersetuju dan memberi kebenaran kepada pihak Bank untuk mengecaj yuran keahlian sebanyak RM350 (Ringgit Malaysia Tiga Ratus Lima Puluh Sahaja) ke akaun Pemegang Kad.
- 4) Untuk mengelakkan sebarang kesangsian, setiap perbelanjaan runcit Pemegang Kad Prinsipal dan Tambahan tidak akan digabungkan dan akan dikira berasingan untuk memenuhi kelayakan minimum RM30,000 (Ringgit Malaysia Tiga Puluh Ribu Sahaja) setahun.

- 5) Di dalam situasi pembatalan/penamatan Kad atau keahlian Hilton sebelum memenuhi keperluan perbelanjaan runcit minimum RM 30,000 (Ringgit Malaysia Tiga Puluh Ribu Sahaja), Pemegang Kad dengan ini bersetuju untuk pihak Bank untuk mengecaj yuran keahlian sebanyak RM350 (Ringgit Malaysia Tiga Ratus Lima Puluh Sahaja) ke akaun Kad Pemegang Kad sejurus selepas pembatalan/penamatan Kad dan/atau keahlian Program dibuat.
- 6) Keahlian untuk Program ini akan diperbaharui secara automatik setiap tahun kecuali jikalau Pemegang Kad bercadang untuk menamatkan keahlian dengan menghubungi Pusat Panggilan 24 jam Bank di +603 2178 8888, enam (6) bulan sebelum tarikh keahlian tahunan tamat.
- 7) Pihak Bank boleh mendedahkan maklumat Pemegang Kad hanya kepada Hilton untuk tujuan operasi perbankan yang ditawarkan untuk servis dan Program ini. Dengan penglibatan dalam dan penerimaan program ini, Pemegang Kad dianggap telah memberi kebenaran kepada pendedahan maklumat tersebut.
- 8) Pihak Bank dan Kelab Hilton Dining Asia Pacific berhak untuk meluluskan atau menolak mana-mana permohonan pendaftaran keahlian Program secara mutlak. Pemegang Kad dengan ini bersetuju untuk melepaskan pihak Bank dari sebarang liabiliti, tuntutan atau permintaan berkaitan servis/ produk/ faedah yang disediakan di bawah Program ini yang mana disediakan dan dikendalikan oleh Kelab Hilton Dining Asia Pacific.
- 9) Keahlian Pemegang Kad untuk Program ini akan di pantau oleh terma dan syarat keahlian yang boleh didapati di <https://hiltondiningapac.com/>
- 10) Terma dan syarat versi Bahasa Inggeris terdapat di www.ambank.com.my. Pemegang Kad dikehendaki untuk melayari www.ambank.com.my untuk terma dan syarat terkini Program.